
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №119

от редовно заседание на ПК но Образование, култура, наука и 
културно многообразие проведено на 11.07.2023 г.

от 09:30 часа в Зала 1, ул. „Московска“ №33

Днес, Н.07.2023г. се проведе редовно заседание на Постоянната комисия по 
Образование, култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК по ОК11КМ. 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7 /седем/ 
общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Г-н В. 
Калановски, г-н Калоян Паргов, г-жа Албена Кръстева, г-н Диян Стаматов, г-н Борислав
Бориславов и г-н Димитър Антов се присъединиха по време на заседанието.

Г-жа М. Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието. Комисията 
подкрепи проекта за дневен ред е 8 /осем / гласа “за”.

Общо гласували: 
в т.ч.:

8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма
Зоименно гласуване на дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева —

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски --

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов —
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12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т. 1 от дневния ред :
Доклад с вх.№ СОА23-НЦ62-5-[7] / 06.07.2023 г. относно Поставяне на паметник 

на Захари Стоянов в поземлен имот с идентификатор 68134.405.113. на територията на 
район "Оборище" с вносители с вносители Георги Георгиев - председател на СОС; 
Карлос Контрера - председател на ПК по ТПБ; Ирина Йорданова - Колева -общински 
съветник; Борислав Бориславов - общински съветник. Грети Стефанова, Иван Таков - 
общински съветници и писмо с вх.№ СОА23-НЦ62-5-[8] / 07.07.2023 г.

Г-жа Стефанова информира ПК, че предложението за паметник на Захари 
Стоянов е формулирано от инициативен комитет от депутати и граждани. Паментикът 
ще бъде изработен от бронз и разположен в градинското пространство северно от 
Народното събрание.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха взети 

следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.
Общо гласували: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

ПК по УТАЖП и ПК по ЗОСЗГ ще се произнесат с отделни становища.
Зоимснно гласуване по т. 1 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за
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По т.2 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-6396 / 04.07.2023 г. относно заемообразно отпускане 

на средства от бюджета на Столична община за разплащане на разходи по Договор за 
предоставяне на безвъзмездна финансова помощ ВС05М20Р001-1.001-0001, сключен 
между Изпълнителна агенция "Оперативна програма "Наука и образование за 
интелигентен растеж" и Регионален исторически музей - София, като партньор по проект 
"Изграждане и развитие на център за върхови постижения (ЦВП) с вносител г-н М. 
Боршош, зам.-кмет на Столична община

Доц. Ханджийска, д-р на РИМ - София представлява вносителя. Не бяха 
повдигнати въпроси. Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект 
на решение.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували:
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 2 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.З от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-9785 / 06.07.2023 г. относно Предоставяне 

безвъзмездно за управление на Център за изкуства, култура и образование "София" към 
Център за подкрепа за личностно развитие на Столична община на помещения на трети
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етаж в основната сграда на 141 ОУ "Народни будители", район "Надежда" с вносители 
Димитър Димов, кмет на район „Надежда“ и Татяна Георгиева, общински съветник

Инж. Димитър Димов, кмет на район “Надежда”, посочи, че ЦИКО на територията 
на р-н „Надежда“ участва в Националния план за възстановяване и устойчивост като се 
предвижда изграждане на нова сграда с площ от 3000 кв. м разгърната площ. Налага се 
преместване на определени дейности на центъра докато тече строителството.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 3 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева —

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов —

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.4 от дневния ред:
Доклад вх.№ СОА23-ВК08-9698/05.07.2023 г. относно учредяване безвъзмездно 

право на ползване на имот - частна общинска собственост, със застроена площ от 107 
кв.м., разгъната застроена площ 391.50 кв.м. и разгъната застроена площ с включен 
полуподземен етаж 423 кв.м, представляващи двуетажна сграда с идентификатор 
68134.705.588.1, построена в поземлен имот с идентификатор 68134.705.588 с площ от 
690 кв.м., находяща се в УПИ 1У588, кв. 63, м. „Слатина - Христо Смирненски - ул. 
„Кривина“ ", за срок от 10 /десет/ години на фондация „Зорница“ - Център за изкуство 
с вносител Георги Илиев, кмет на район „Слатина“ и становище с вх.№ СОА23-ВК08- 
9698-[1]/07.07.2023 г. от Дончо Барбалов, зам.-кмет на Столична община
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годиш* 
налож! 
ВК08-*

Г-н Георги Илиев, кмет ь 
;н срок с лошото състояние 
зтелния ремонт. Г-н Илиев щ 
)698-[1]/07.07.2023 г. от Дон 
Г-жа Едрева подложи на гла 
Въз основа на проведеното г 
1. Комисията подкрепя

допълненията на пре 
становище с вх.№ СОА2.

Общо гласували:
в т.ч.:

га район „Слатина“ мотивира предложения десет 
на сградата и много голямата инвестиция нужда за 

зиема изм. и доп. съгласно становище с вх.№ СОА23- 
чо Барбалов, зам.-кмет на Столична община.
суване доклада с предложения проект на решение, 
ласуване бяха взети следните решения:
доклада като се присъединява към изм. и 
дложения проект на решение обективирани в 
3-ВК08-9698-[1]/07.07.2023 г.

8

За 8

Против Няма

Въздържали се
Поименно гласуване по т. 4

Няма
от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева —

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов —

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.5 от дневния ред:
Доклад е вх.№ СОА23-ВК08-8920-[1] / 21.06.2023 г. относно откриване на 

процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване под наем на части 
от имоти - публична общинска собственост, находящи се в сградите на общински 
училища на територията на СО - район „Връбница“ за осъществяване на дейности за 
ученическо столово и бюфетно хранене за срок от 5 (пет) календарни години с вносител 
Младен Младенов - кмет на район „Връбница“и становище с вх.№ СОА23-ВК08-8920- 
[2] / 27.06.2023г. от М. Боршош, зам.-кмет на Столична община Г-жа Едрева подложи на 
гласуване доклада с предложения проект на решение.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения: 5/12
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1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9

Против Няма

Въздържали се Няма
Зоименно гласуване по т. 5 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева —

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов —

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.6 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-9672/05.07.2023 г. относно приемане на технико- 

икономическа оценка и даване на съгласие за прилагане на намалени отстояния при 
изграждането на „УЧИЛИЩЕ С АКТОВА ЗАЛА И ДЕТСКО ЗАВЕДЕНИЕ" в поземлен 
имот с идентификатор 68134.1932.2144 по КККР, УПИ VI - "за училище с актова зала и 
детско заведение", кв. 6, местност "Манастирски ливади - запад", район Витоша, по 
плана на гр. София с вносител инж. Теодор Петков и становище с вх.№ СОА23-ВК08- 
9672-[1] / 06.07.2023г. от арх. Здравко Здравков, гл. архитект на Столична община.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували:
в т.ч.:

11

За 11
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Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 6 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Дияп Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.7 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-9Ю4 / 26.06.2023 г. относно именуване на жилищен 

комплекс (от над 350 къщи), находящ се в ПИ с идентификатор 68134.2043.4230, У11И 
Х1У-4230, 4231, кв. 32А, в м. „Симеоново - "север, кв. Симеоново, СО-Район „Витоша“ 
с името „Речен парк“ с вносител инж. Теодор Петков и становище с вх.№ СОА23-ВК08- 
9104-[1]/27.06.2023г. от М. Боршош, зам.-кмет на Столична община

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада е предложения проект на решение.
Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха взети 

следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Поименно гласуване по т.7 от дневния ред:

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
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1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —
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По т.8 от дневния ред:

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-7878-[1] / 01.06.2023г. относно учредяване 
безвъзмездно право на ползване за срок от 10 (десет) години на НАРОДНО ЧИТАЛИЩЕ 
„НАДКА КАРАДЖОВА-2012“ върху общински недвижим имот, находящ се в гр. 
София, район „Красно село“, ул. „Тодор Каблешков“ № 52, представляващ сграда с 
идентификатор 68134.206.182.1 по КККР-офис сграда, АОС № 1940/2021 г. с вносител 
арх. Румен Русев, кмет на район „Красно село“ и становище с вх.№ СОА23-ВК08-7878- 
[2]/26.06.2023г. от Д. Барбалов, зам.-кмет на Столична община

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с изм. и доп. предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т.8 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов

3. Димитър Антов

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за
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8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.9 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-6531 / 06.07.2023 г. относно Присъждане на званието 

"Почетен гражданин на София" на Нанси Шилър - президент на Фондация "Америка за 
България"

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 8

Против 3

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т. 9 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева против

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов против

11. Калоян Паргов против

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за
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В процедура по обяснение на отрицателен вот, г-н К. Паргов посочи, че 
аргументацията на доклада не е достатъчна, за да го подкрепи. За да получи отличието 
„Почетен гражданин“, лицето трябва да има доста повече заслуги от това да е живяло за 
известно време на територията на София или България.

По т.10 от дневния ред:

Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-6550 / 07.07.2023 г. относно Присъждане на 
отличието "Почетен знак на Столична община" на Мари Врина - Николов - българист и 
преводач на художествена литература

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада е предложения проект на решение:

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т. 10 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По доп. т. 1 от дневния ред:

Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-6584/10.07.2023 г. относно утвърждаване на 
Съдържателен обхват, параметри за кандидатстване, изпълнение и отчитане на Столична 
програма "Култура" за 2024 г.

(; У. I I (П тасел ■ г.1. на
Постоянната комисия но обржованис. ку пура, наука и културно мноичюраи
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Г-жа Едрева представи доклада като информира ПК за специалните приоритети 
на СПК за 2024г. :образование и изява на млади хора (творци и мениджъри) и младежки 
публики; зелена култура - намаляване на въглеродния отпечатък на културните събития.

Г-н В. Калановски изрази надежда през септември месец да се увеличи 
финансовия ресурс на програмата.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения: 
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.:

13

За 13

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т.11 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т. Разни от дневния ред:

Г-н В. Калановски отправи питане кога ще бъде внесен доклад за наредба за изм, 
и доп. на Наредбата за именуване и преименуване на общински обекти, поставяне, 
преместване и премахване на паметници и художествени елементи на територията на 
Столична община. Г-н Бориславов отвърна, че наредбата ще бъде внесена септември 
месец.

Протокол №11" о! заседание на
Н- >с гоя книги комисия но образование. ку.1 гура, нау ка и куп гурно мно) еобргв
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Г-жа Стефанова отправи молба доклад на р-н „Лозенец“ от 29.06 за ученическо 
столово хранене да бъде гледан на извънредно заседание на ПК по ОКНКМ пред сесията 
на СОС от 13.07.2023г.

Заседанието бе закрито с изчерпване на дневния ред./ г

ИЗГОТВИЛ; ,
х 1 Дончо Христев

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие: Малина Едрева

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

БорислйВ Бориславов

р Антов
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